
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Radni – Sesja 

 

Protokół nr XVII 

 

XVII Sesja w dniu 2 marca 2020  

Obrady rozpoczęto 2 marca 2020 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 10:53 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych oraz 4 sołtysów, dwóch przewodniczących zarządów 

osiedli, a także Zastępca Burmistrza Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Sekretarz Dominik 

Klimanek, Skarbnik Anna Szostak, Dyrektor MOPS – Zbigniew Grygier, pracownicy urzędu 

miejskiego- Patrycja Treffon, Małgorzata Pabian i Dominika Turkiewicz. 

Obecni radni: 

1. Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta 

3. Ernest Drazik 

4. Gerard Hanusek 

5. Adrian Juraszek 

6. Radosław Kasprzyk 

7. Elżbieta Kozłowska 

8. Maciej Kriwienok 

9. Adrian Lepiarczyk 

10. Grażyna Tokarska 

11. Mariola Wajda 

12. Roman Wilk 

13. Manfred Wrona 

14. Ilona Wróbel 

15. Henryk Wrzosok 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Przewodniczący powitał obecnych na XVII sesji Rady Miejskiej. Na podstawie podpisów 

na liście obecności stwierdził kworum i rozpoczął obrady. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Bez uwag, zgodnie z wnioskiem Burmistrza, stanowiącym załącznik do protokołu. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 

Raciborska. 



Projekt uchwały omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy. 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk powiedziała również, ze konieczne będzie wprowadzenie 

jeszcze jednej zmiany w stosunku do zaproponowanego projektu uchwały, polegającej na 

zmianie brzmienia nazwy zadania, w celu ujednolicenia wszystkich dokumentów 

związanych z realizacją projektu w skrócie nazywanym OZE. 

Przewodniczący odczytał właściwą nazwę zadania:   „Odnawialne źródła energii poprawą 

jakości środowiska naturalnego na terenie Gmin Partnerskich: Tarnowskie Góry, 

Gaszowice, Jejkowice, Lyski, Krupski Młyn, Kuźnia Raciborska, Nędza, Lelów, Psary, 

Sośnicowice, Tworóg” w ramach zadania „Poprawa jakości powietrza przez zwiększenie 

udziału OZE w wytwarzaniu energii na terenie Gminy Kuźnia Raciborska”. 

Zmieniona  nazwa występuje w §3 ust. 2a uchwały, w załączniku nr 2 - pozycja l.p.1.1.2.1 

oraz pozycja l.p. 1.3.2.5. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 

Raciborska z uwzględnieniem autopoprawki  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Radosław Kasprzyk, Elżbieta 

Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (4) 

Adrian Juraszek, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Henryk Wrzosok 

Uchwała XVII/152/2020 została podjęta. 
 

 

4. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i 

zamknął obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej 



Radosław Kasprzyk 

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

  

 

Przygotował(a): Ilona Burgieł 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


